
Referat af bestyrelsesmøde 9. december 2024 

 

Tilstede: Peter, Tove, Maria, Bjarke, Erik, Elsa, Henrik (ref.) 

 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat 

2. Godkendelse af dagsorden 

3. Meddelelser 

4. Økonomi 

5. Bemanding 1. halvår 

6. DGI partnerskab 

7. Opsamling senior- og frivilligarrangement 

8. Evt. 

 

Ad 1. Godkendelse af referat 

Referatet fra seneste møde blev godkendt 

 

Ad 2. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden blev godkendt 

 

Ad 3. Meddelelser 

Jon er stoppet. Proceduren for afskedigelser og ansættelser blev diskuteret, 

herunder hvilke beslutninger bestyrelsen skal involveres i. 

 



ad 4. Økonomi 

Det ser ud til, at vi kommer ud af 2024 med et underskud på 200.000 kr. + 450.000 til 

kommunen i tilbagebetaling af for meget udbetalt tilskud. 

Peter beder Carsten gøre regnskabet færdigt hurtigt, så vi kan lægge budget for 2025 

snarest. Der afholdes budgetmøde 3.2. kl. 17-21. 

 

Ad 5. Bemanding 1. halvår 

For at imødegå et fortsat meget stort underskud er der skåret kraftigt ned på 

lønnede medarbejdere. Fokus i første halvår 2025 bliver at sikre en bemanding, der 

kan sætte næste sæson godt i gang.  

Svømning fortsætter med Bjarke, som arbejder for at skaffe instruktører, så antallet 

af hold kan øges. 

 

Ad 6. DGI partnerskab 

DGI tilbyder møde om partnerskab om stilling til området omkring Kødbyen. Peter og 

Maria mødes med DGI  

 

Ad 7. Opsamling senior- og frivillingarrangement 

Der er udelukkende positive kommentarer fra seniorerne og de frivillige, der kom. 

Arrangementet blev dyrt, så næste gang skal der være brugerbetaling. 

 

ad 8. Evt. 

Fremtidsworkshoppen 18. januar er udsat på ubestemt tid. 


